



ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD,
HONG KONG

Web Page : www.stclare.edu.hk
E-mail : info@stclare.hk

Tel : 2817 1764
Fax : 2855 8420

個人資料收集聲明 Personal Information Collection Statement

1. 本校會遵守及履行《個人資料（私隱）條例》之規定，並致力保護你的私隱。

We respect personal data and are fully committed to comply with the data protection principles of Personal Data (Privacy) Ordinance to protect your privacy.

2. 根據個人資料(私隱)條例規定，所有有關申請入學的表格(包括申請中一自行分配學位表格)所載資料將只用作處理校內事宜。申請人的所有資料只限授權人士處理。申請未能成功的表格會於收生程序完成後銷毀。

In accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance, the information collected (including the Application for Secondary One Discretionary Places) will only be used for school internal admission records. Once collected, the information in the application form will only be processed by authorized persons. After the admission process, the forms of unsuccessful applicants will be destroyed.

3. 如有需要查閱或更改所提供的個人資料，請致電28171764 與本校校務處黃小姐聯絡。

In case you need to access or correct your personal data, please contact our school clerk Ms. Angel Wong at 28171764.